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Aan: raads-, commissie- en collegeleden van de gemeente Renkum
Onderwerp: Bijdrage Fietsersbond afdeling gemeente Renkum mbt spoorwegonderdoorgang 

Wolfheze

Inhoudelijk: 
De Fietsersbond maakt zich zorgen over de kwaliteit van de hoofdfietsroute die aan de zuidzijde van 
station Wolfheze loopt. 
Nu kruist die de Wolfhezerweg, uit de voorrang, met slechts 1 oversteek zonder rare slingers. Daarmee 
voeldoet de oversteek aan de criteria van hoofdfietsroute. 
Deze route kan ik de toekomst de potentie van een Snelfietsroute krijgen. De telcijfers van aantallen 
fietsers zijn, bij de laatste meting (2018) bijna 500 per dag met een toename over de afgelopen jaren. 
In het nieuwe, voorlopige, ontwerp is de fietsroute zo getekend dat er geen sprake is van makkelijk 
doorfietsen, laat staan snelfietsroute kwaliteit. 
Bij de laatste informatiebijeenkomst heeft de Fietsersbond dit ook aangegeven en gemeld op het 
reaktieformulier. Op die avond vond ik ook gehoor bij de aanwezige ambtenaar. Hij zou dit melden bij de 
ontwerper. 
Insteek was een onbelemmerde Oost-West v.v. doorgang voor fietsers. 
Vreemd dat daar helemaal niets over gemeld is. 
Overigens heeft wethouder Mulder de Fietsersbond mondeling toegezegd dat  wij nog betrokken zullen 
worden vóór het besluitvormingsproces. 
 
Met vriendelijke groet, 
Fietsersbond afdeling gemeente Renkum 

 


